



COMISSIÓ D'ASSOCIACIONS

Lloc: Aula 20.047 i en línia.

Data: 26/01/2022

Hora d'inici: 18.07 h

Hora d'acabament: 19.38 h

27 Assistents:

15 Assistents presencials:

Miquel Bellvelin (Pompeu Consulting)

Aleix Garrit (Pompeufarra)

Ernest Piró (Pompeufarra)

Tomás Blasco (ADEIE)

Ignasi Vives (FNEC)

Pau M. Duran (FNEC)

Jaume Bonaforte (Barcelona Debating Society)

Emilia Aduenza (l'Universitari)

Martí Rossell (l'Universitari)

Carles Paré Ogg (Post Crash UPF)

Carlos Álvarez Muñoz (Post Crash UPF)

David Paredes (AREI)

Pol Villaverde (representant de les Associacions al Secretariat Tècnic)

Ada Font (estudiant en pràctiques del CEUPF)

Núria Garriga (membre del Secretariat Tècnic del CEUPF)

12 Assistents en línia:

Anna Peláez Valls (UNSA)

Joan Llonch Tegido (UNSA)

Representant (AEMA UPF)

Lola Berna (AEMA UPF)

Sònia Vallès Topas (Desperta!UPF)

Sergi Tura Tudela (S'HA ACABAT!)

Anna Abadal Candàliga (UPF Entrepreneurship Society)

Clara López López (UPF Entrepreneurship Society)

Nil Payeras Carreño (Pompeu Consulting Management)

Bernat Lleixà (deba-t.org)

Pol Laporte (Grey Rose Capital)

Igor Coelho (Grey Rose Capital)



Ordre del dia:

0. Benvinguda

- Anotació de l'assistència
- Presentació del funcionament de la sessió (acta, moderador, convidats, etc.).

1. Presentació de la Comissió d'Associacions

- Història, composició i funció
- Potencial i objectius estratègics 21-22
- Creació de mecanismes estables de comunicació

2. Organització de la Mostra d'Associacions

- Decisió del format i dates
- Activitats, iniciatives i programació
- Campanya de comunicació
- Creació d'un grup de treball específic, si s'escau.

3. Precs i preguntes

Desenvolupament de la sessió i acords:

0. Benvinguda

- Anotació de l'assistència
- Presentació del funcionament de la sessió (acta, moderador, convidats, etc.).

1. Presentació de la Comissió d'Associacions

En Pol Villaverde primerament explica la posició de la Comissió d'Associacions dins l'organigrama del CEUPF, ajudant-se d'una presentació.

En segon lloc, en Pol Villaverde explica el potencial de la Comissió d'Associacions per enfortir el teixit associatiu a la UPF i augmentar-ne l'impacte proposant que el curs 2021-2022 la Comissió d'associacions reflexioni, entre d'altres, sobre aquests temes: millorar la difusió d'activitats, agilitzar l'obtenció de subvencions, coordinar l'assignació d'espais o despatxos, crear una newsletter setmanal adreçada a tots els estudiants de la UPF, facilitar la comunicació amb el SACU, trobar noves fonts de finançament, generar col·laboracions, sinergies i actes conjunts, penetrar més a Campus Poblenou i Campus Mar, organitzar la Mostra d'Associacions... En Pol Villaverde afirma que la Comissió té un gran potencial i anima als representants de les associacions a comprometre-s'hi.

En tercer lloc, s'argumenta que seria bo crear mecanismes estables de comunicació interna entre les associacions. Es proposa la creació d'un grup de WhatsApp. Clara López argumenta que seria positiu tenir un canal de comunicació més directa entre associacions actives.

S'aprova per assentiment la creació d'un grup de WhatsApp. S'enviarà el link del grup de WhatsApp per email a totes les associacions per a què aquells que ho desitgin en formin part. En Pol Villaverde informa que hi haurà un control per verificar que les persones que formin part del grup, realment siguin membres designats d'una associació i controlar-ne la composició. Na Anna Abadal informa que altres anys havien existit grups similars aglutinant representants d'Associacions però acabaven sent un grup no actiu. A proposta d'un representant d'una associació s'obre el debat sobre el que es podrà parlar pel grup i el que no. En Pol Villaverde opina que d'entrada pot servir per organitzar la Mostra d'Associacions i després es convocarà una reunió per avançar amb els objectius de la Comissió



d'Associacions. En paral·lel, el grup pot servir com a canal àgil per resoldre problemes i coordinar visions. N'Alex Garrit de l'associació Pompeufarra proposa que el SACU formi part d'aquest grup de WhatsApp. Na Ada Font opina que és molt possible que el SACU pogués formar-ne part, però que s'haurà de consultar-ho amb ells. En David Paredes opina que és positiu per exemple voler crear una newsletter d'associacions, però seria bo que això no suposés un extra de feina pels delegats.

S'aprova per consens que el SACU, si ho desitgen, pugui formar part d'aquest grup de WhatsApp.

2. Organització de la Mostra d'Associacions

Decisió del format i dates

En Pol Villaverde exposa que fa 3 anys que no s'organitza una Mostra d'associacions presencial. Es projecta el vídeo de la 6a Mostra d'associacions.

En Pol Villaverde exposa que fa uns mesos es va fer un Doodle preguntant a les associacions sobre la tipologia de la Mostra. D'altra banda, informa que la CG va proposar com a data el dia 23 de febrer (i 24 de febrer). Es pregunta l'opinió de les associacions sobre el format:

Bernat Lleixà es mostra favorable al fer la Mostra a Ciutadella i Poblenou en dos dies consecutius i afegeix que sempre és bo dinamitzar més el teixit associatiu, expressant el suport de Deba-t.org a les iniciatives per enfortir-lo.

Bernat Lleixà abandona la sessió.

S'aprova per assentiment realitzar la Mostra primer al Campus de Ciutadella i després a Poblenou. Emília Andueza (l'Universitari), única assistent del Campus Poblenou, exposa que seria bo que el dia que es realitzés la Mostra a Ciutadella i Poblenou durés fins les 5 de la tarda, ja que les hores centrals del dia i just després de dinar són les de més afluència als espais comuns de la Universitat. S'aprova per assentiment que la Mostra d'Associacions es realitzarà el 23 de febrer de 10 - 17 h a Ciutadella (pati del edifici 20) i el 24 de febrer en el mateix horari a Poblenou (plaça Gutenberg).

Es debat sobre dur a terme la mostra online amb possibilitat de xat i videotrucades. Es descarta aquesta opció per assentiment ja que es prioritza la presencialitat. A més, es recorda l'existència d'una plataforma web amb els continguts de les associacions. Pol Villaverde ensenya mitjançant l'ordinador la pàgina web de la mostra d'associacions de l'any passat. Proposa mantenir aquesta pàgina web i demanar al SACU que ofereixi la possibilitat d'actualitzar-ne els continguts i incorporar associacions que l'any passat no hi eren. S'aprova per assentiment demanar al SACU que contacti amb les associacions per si volen actualitzar la informació de la pàgina web de la Mostra d'Associacions online.

En Pol Villaverde planteja la possibilitat que plogui i obre el debat sobre el que es faria en aquesta situació. Després d'un breu intercanvi de visions, s'aprova per assentiment que en el cas de pluja en el Campus de Ciutadella la mostra d'associacions es passi al pati del edifici 40 a proposta d'un membre de la Comissió. S'aprova per assentiment que en el cas de pluja al Campus de Poblenou la mostra s'ajornarà una setmana, ja que en aquest cas no es disposa d'un espai alternatiu adient.

Activitats, iniciatives i programació

En Pol Villaverde informa que simultàniament se celebrarà el mercat d'objectes trobats. D'altra banda, posa sobre la taula el debat sobre els continguts i activitats organitzades per dinamitzar la Mostra i informa de la disponibilitat de dos vals de 100€ cadascun d'Òptica Universitària. Es proposa organitzar una gimcana en format similar a altres anys en què els participants hagin d'interactuar amb diverses associacions per aconseguir un segell que els permeti entrar al sorteig dels premis.

Es demana saber quantes associacions voldrien participar 100% a la Mostra d'associacions: 12 associacions responen que participaran segur a la Mostra. En Pol Villaverde informa que hi ha un total de 37 associacions inscrites i que seria bo poder arribar a totes. Fa una crida a difondre l'existència de la Comissió per tots els canals possibles.

S'acorda preguntar si s'ha de demanar algun permís especial per portar begudes, menjar i begudes alcohòliques. Na Ada Font preguntarà al SACU. També es preguntarà si seria possible disposar de gel hidroalcohòlic per les diferents associacions. A més a més es preguntava si seria possible disposar del conveni amb el FNAC que permet a la Lliga de Debat o el Concurs de Sant Jordi disposar de premis d'un valor superior a 100 euros en forma de targeta regal.

Campanya de comunicació

S'aprova per assentiment que s'envii un correu als estudiants exclusivament fent difusió de la Mostra d'Associacions i incloent: una imatge del cartell promocional adaptada, una llista de les associacions participants amb els seus logotips i una frase descriptiva i un text breu de caire informatiu sobre espais i horaris. S'acorda que la difusió inclogui una descripció de l'Associació i el logo. L'ordre serà aleatori o alfabètic.

S'aprova per assentiment demanar que les xarxes socials de la UPF facin difusió de la Mostra a través dels retweets dels materials que creïn les associacions per aquest fi. També es comenta que es farà difusió mitjançant cartells, canal UPF i les XXSS del CEUPF. Se suggereix que les diferents associacions facin difusió de la Mostra de manera coordinada.

Per concretar aquests detalls entre d'altres, s'aprova per assentiment la creació d'un grup de treball específic per debatre els detalls de la mostra d'associació que comptarà amb 3-4 membres aproximadament. Es donarà un temps a les associacions perquè facin consultes internes i puguin proposar persones per aquest grup de treball. S'aprova per assentiment a demanar representants per aquest grup de treball a través del grup de WhatsApp general de coordinació esmentat al punt 1.

3. Precs i preguntes

El representant de l'associació l'Universitari suggereix augmentar la partida pressupostària destinada a subvencions per les associacions adduint que les quantitats subvencionables han més que duplicat el pressupost.

Abandonen la sessió dues persones.



En Pol Villaverde informa que és probable que aquest augment en el cas que és concedís seria de cara al curs vinent, així doncs es compromet a demanar al SACU fer efectiu l'augment el més aviat possible en cas que la proposta s'accepti.

Abandonen la sessió dues persones.

Dos membres de l'FNEC argumenten que seria bo plantejar el problema dels despatxos compartits. Seria positiu reorganitzar els despatxos, ja que hi ha despatxos compartits entre 5 associacions que generen incompatibilitats horàries i dificultats d'ús. Afirmen que és un problema persistent i que hi ha associacions més petites que possiblement no fan ús dels despatxos. Actualment la correlació d'organització de despatxos no reflecteix la relació de les diferents associació i el seu pes a la universitat. S'aprova per assentiment esperar que passi la Mostra d'Associacions i Pol Villaverde convocarà un altre cop la Comissió d'Associacions, en què un dels punts del dia a tractar serà aquest. D'altra banda, es preguntarà al SACU per l'estat de la qüestió.

Acords:

1r acord:

S'aprova per consens que el SACU, si ho desitgen, pugui formar part del grup de WhatsApp de la Comissió d'Associacions juntament amb les associacions. S'enviarà un correu a les associacions i es difondrà l'enllaç al grup de WhatsApp.

2n acord.

S'aprova per assentiment realitzar la Mostra primer al Campus de Ciutadella i després a Poblenou. S'aprova per assentiment que la Mostra d'Associacions es realitzarà el 23 de febrer de 10 - 17 h a Ciutadella (pati del edifici 20) i el 24 de febrer en el mateix horari a Poblenou (plaça Gutenberg).

3r acord:

S'aprova per assentiment demanar al SACU que contacti amb les associacions per si volen actualitzar la informació de la pàgina web de la Mostra d'Associacions online, també incloent noves associacions.

4t acord:

S'aprova per assentiment que en el cas de pluja en el Campus de Ciutadella la Mostra d'associacions es passi al pati del 40, fent-ne la publicitat corresponent.

S'aprova per assentiment que en el cas de pluja al Campus de Poblenou la Mostra d'aplaçaria una setmana, fent-ne la publicitat corresponent.

5è acord:

S'acorda preguntar si s'ha de demanar permís per portar begudes, menjar i begudes alcohòliques. Na Ada Font preguntarà al SACU. També es preguntarà si seria possible disposar de gel hidroalcohòlic per les diferents associacions. a més a més es preguntava si seria possible disposar del conveni amb el Fnac d'un valor superior a 100 euros.

6è acord:

S'aprova per assentiment que s'envii un correu als estudiants exclusivament fent difusió de la Mostra d'Associacions i incloent: una imatge del cartell promocional adaptada, una llista de les associacions participants amb els seus logotips i una frase descriptiva i un text breu de caire informatiu sobre espais



i horaris. S'acorda que la difusió inclogui una descripció de l'Associació i el logo. L'ordre serà aleatori o alfabètic.

7è acord:

S'aprova per assentiment demanar que les xarxes socials de la UPF facin difusió de la Mostra i comparteixin els materials que creïn les associacions per aquest fi. També es comenta que es farà difusió mitjançant cartells, canal UPF i les XXSS del CEUPF.

8è acord:

S'aprova per assentiment la creació d'un grup de treball específic per debatre els detalls de la mostra d'associació que comptarà amb 3-4 membres aproximadament. Es donarà un temps a les associacions perquè facin consultes internes i puguin proposar persones per aquest grup de treball. S'aprova per assentiment a demanar representants per aquest grup de treball a través del grup de WhatsApp general de coordinació esmentat al punt 1.

S'aixeca l'acta.

Signa Pol Villaverde, Representant de les Associacions al CEUPF